## Types of Services

#### Support Services/ Community Resources for:

- Enquiry service
- New arrival individual or family
- Single-parent family
- Low-income family
- Multicultural family service
- Marriage enrichment
- Family life education
- Parent-child relationship building
- Introduction to community resources
- Volunteer work

### Fee

- 1. For casework service, free of charge
- 2. For groups and programs, please refer to our Newsletter, Website and Facebook.
- 3. For membership, free of charge Both 2 and 3, not restricted by region.

## Application and Withdrawal of Service

- 1. Application may be made in person at our centre or over the phone (Assessment procedures may vary according to different needs and service nature).
- 2. Upon the request of service users, withdrawal of service may be arranged through social worker in charge of the service.

# 中心開放時間 Opening Hours

星期 Week 時間 Time	— Mon	二 Tue	Ξ Wed	四 Thu	五 Fri	六 Sat	日 Sun
9:00am- 12:30pm	1	1	1	1	1	9:00am- 1:00pm	
1:30pm- 5:00pm	1	1	1	1	1		
5:00pm- 8:00pm		1			1		

Our centre is closed on Sundays and public holidays

# 聖雅各福群會 灣仔綜合家庭服務中心

地址:香港灣仔石水渠街 85 號 12 字樓

Address: 12/F, 85 Stone Nullah Lane, Wanchai

電話 Telephone No.: 2835 4342

傳真 Fax No.: 2833 9940

網址 Website: http://ifsc.sjs.org.hk



: sisifsc



# 我們的位置

**Our Location** 



- 1. 28 小巴來往銅鑼灣至碧瑤灣 Mini Bus No.28
- 2. 巴士站 Bus Routes 5S, 6, 6A, 6X, 10, 10S, 15, 66, 90C, 109, 113
- 3. 24M 小巴來往金鐘至畢拉山,24A 小巴來往金鐘至 肇輝台,56 小巴來往羅便臣道至北角,56A 小巴來 往羅便臣道至銅鑼灣 Mini Bus No. 24M, 24A, 56,

印刷日期: 2023年5月

- 4B 小巴來往香港仔至灣仔 Mini Bus No.4B
- 電車站 Tram Stop
- 灣仔地鐵站 A3 出口 MTR Exit A3



# 服務中心

Wanchai Integrated Family



# 服務宗旨及目標

我們相信家庭是社會的重要基石,是為下 一代家庭成員提供實質及情感上支援的地方。

我們致力發掘及培育家庭本身的潛能,促 進家庭成員間的溝通及關懷,提升他們一起解 決問題的能力。透過提供多元化的社會服務, 強化家庭功能,讓家庭成員在這環境中得到滋 養,從而建立一個健康、愉快及富生命力的生 活環境。

# 服務對象

於灣仔及跑馬地 # 區內居住的個人及家庭。

# 服務內容

#### 輔導服務:

- 子女管教輔導
- 婚前輔導
- 婚姻生活輔導
- 離婚/再婚輔導
- 姻親/兩代相處輔導
- 人際關係輔導
- 個人情緒輔導 危機介入

"有關詳細服務範圍,可致電本中心查詢。

# 服務內容

#### 轉介服務:

- 院舍照顧
- 復康服務
- 臨床心理服務
- 家務指導服務

### 支援及資源服務:

- 諮詢服務
- 新來港人士服務
- 單親家庭服務
- 低收入家庭服務
- 多元文化(少數族裔)家庭服務
- 婚姻培育
- 家庭生活教育服務
- 親子活動
- 社區資源介紹
- 義務工作

導 服 務:免費

小組及活動:按個別活動收費,詳情請參閱本中

心之中心通訊、網頁或 Facebook

中心會員會費:免費

中心會員、小組及活動對象均不受地區限制

# 申請及退出服務

1. 申請者可於辦公時間內致電或親臨本中心 查詢有關服務,並按個別服務及性質,填

寫申請表格和接 受評估。

2. 若服務使用者欲 終止服務,可向 有關社工提出, 我們會妥善處理。





#### Service Mission and Goal

We truly believe that family structure is the significant foundation of our society. It provides secured support of both substantial and emotional needs for the next generation.

We aim at exploring and nurturing the potential of families, facilitating the communication and concern among family members, as well as enhancing their collaborative ability of problemsolving. With provision of multi-purpose social services, we strengthen the functions of family and ensure families are benefited from such nourishment so as to create a living environment full of health, happiness and vitality.

# Service Target

Residents including individuals and their family members within the boundary of Wanchai district\*.

### Types of Service Counselling Services for :

- Parenting counselling
- Pre-marital / marital counselling
- Family relationship counselling
- Interpersonal relationship counselling
- Individual emotional and behavioral counselling
- Crisis intervention

#### Referral Services for :

- Residential service
- Rehabilitation service
- Clinical psychological service
- Family aide service

<sup>#</sup> For detailed service boundary, please contact us directly.